
 

 
 

VERSLAG VERGADERING 
11 SEPTEMBER 2023 – 19u30 

 

Aanwezig 
● Leden: Caro Buyse, Pieter Debaets, Christophe De Grande, Chris Picavet, Maxine Vandorpe, Gert 

Van Broeck, Gerben Van de Voorde, Elke Van Haver, Peter Nees, Peter Van Lijsebetten 
● Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Isabelle De Wilde, Tom Geleyn, Wim Schelfaut 
● Verontschuldigd: Katty Van Driessche 

 

 

 

AGENDA 
 
01. Goedkeuring notulen vergadering 12-06-2023 
Goedgekeurd 
 
02. Rapportering uit stuurgroepen 

- Sportkringpark en zwembad De Watermolen  
o Zwembad 

▪ Positief nieuws ivm de bouw 
▪ 01/01/2026 als operationele datum 
▪ Operationele zalen in het nieuwe zwembad waar nog invulling 

mogelijk is – zaal van 300m2 – die mogelijks opgedeeld kan worden – 
boksclub die nog locatie zoekt – in zwembad is mobiele ring mogelijk 
– kanttekening: waar wordt dit materiaal dan gestockeerd? – praktisch: 
kleine werkgroep binnen de stuurgroep voor de indeling en stockage 
van de ruimte. 🡪 Hoe ideeën verzamelen? Pieter stuurt ontwerpen door 
waarop antwoord, Maxine maakt Excel file op om aan te vullen door de 
leden.  

▪ 1 van de vergaderzalen zou omgezet worden naar spinningzaal (vraag 
Sportoase) 

▪ 50m bad + aantikruimte voorzien voor officiële wedstrijden 
o Sportkringpark 

▪ Paviljoen: vergunning afgeleverd – procedure voor bouw: lopende – 
beheer: FC SN 🡪 contractuele overeenkomst: nog niet bepaald (opening, 
prijzen, …) Verder op te volgen. 

▪ Park zelf: gaat gefaseerd gebeuren – wandelwegen zijn ongeveer 
bepaald – start beplanting: nov 23 – ondergrond van de Finse Piste Te 
bevestigen. 
 
 
 
 



 

- Feedback overleg Sport Oase/ zwemclubs (13-06-2023) 
o Jaarlijkse kalendervergadering aangevuld met vertegenwoordiging van Sport 

Oase: zwemschoolwerking overkoepelend tussen clubs en Sport Oase – wordt 
verder besproken tussen de clubs en Sport Oase. 

o Feedback clubs: bezorgdheid kostprijs voor de sportclubs? Clubs hebben 
contact opgenomen met Lago Beveren, prijzen daar zijn voor de clubs zeer 
hoog (€16/uur/baan). 

o Overkoepelende aanpak nodig: Indien bij de clubs wachtlijsten – Sport Oase 
wel plaats: individuele zwemmer niet te vergeten. Verder concreet overleg 
tussen clubs en Sportoase dringt zich op, we volgen mee op. 

 
- Vossekotstraat 

o Zuidelijk deel: grondwerken afgerond – eind september: speciale hindernissen 
geplaatst – aanplanting: november 🡪 Opening: december // iemand aangeduid 
voor het onderhoud van het MTB parcours  

o Noordelijk deel: deze legislatuur geen invulling voor dit deel, summier 
onderhoud gepland zodat grasveld bespeelbaar is. – afbraak kantine: gepland 
in de loop van januari – idee buurtbewoner: poel voor honden + losloopweide 
🡪  
De raad steunt dit voorstel niet, omdat het sportieve karakter van de site dan 
verloren gaat 
 

03. Rapportering uit satellietgroepen e.d.  
- VOC 

26/09 volgende vergadering gepland – zomertornooi was groot succes  
Er zijn betere afspraken nodig rond de medailles. Met veel goede wil op de valreep geregeld 
Aantal deelnemers: Deze informatie moet door het VOC tijdig worden opgevraagd bij de clubs 
en doorgegeven aan de sportdienst. 
 

- Communicatie 
Niet meer samen gekomen sinds juni 
Bevraging : naar sportclubs voor volgende legislatuur + noden en bezorgheden voor het 
organiseren van sportevenementen 🡪 te bespreken binnen Communicatie  
Whatsapp gebruik: te bespreken binnen satellietgroep. 
 

- Subsidies 
Diverse berekening van de subsidies vorderen – datum af te spreken voor de vergadering/ 
goedkeuring (17/10) 

 
04. Update sportzaal Stella Nova 
Werken gestart – volgende vergadering van de sportraad ter plaatse – 01/01/2025 operationeel 
Rolschaatsclub niet meer mogelijk in de nieuwe sportzaal 🡪 doorgegeven aan de Sportdienst. 
Huidige gebruikers krijgen voorrang, daarna overleg met sportdienst en provincie hoe verder in 
te vullen. 
Concessie brasserie: momenteel open geschreven 
 

 



 

05. Invulling sportgesprek – panelgesprek?  
 

CONTRA : 2 keer doorgegaan met hetzelfde resultaat/ feedback, moeten we terug 
dezelfde manier doen?  

 
PRO , terug sportgesprek: als er met de feedback iets gedaan is, en er vooruitgang kan  
getoond worden. Onvoldoende volledig afgehandelde bedenkingen, wel kleine dingen 

 
Kunnen we iets doen rond het BOA decreet? Overheid moedigt steden en gemeenten aan om 
activiteiten voor kinderen/ jeugd te laten aansluiten aan de schooluren om de naschoolse 
opvang te ontlasten. 🡪 eventueel te verwerken in een sportbevraging?  
Panelgesprek met enkel uitgenodigden die over enkele onderwerpen komen spreken ? 
 
In ieder geval is het niet opportuun dit jaar nog een sportgesprek te houden, mede door de 
reeds overbelaste sportdienst. 
 
Conclusie ; geen sportgesprek, schriftelijke bevraging, alles samen meenemen in het 
memorandum aan de politiek. 

 
06. Invulling meerjarenplanning 
Status van de geplande sportinvesteringen: volgende reguliere vergadering wordt door de 
Schepen een update gegeven. 

 
07. Toekomst sportraad 

 
“Oude” visietekst voor SR: groot sportevenement 🡪 is dit nog relevant?  
Meer terugkoppeling op de meerjarenplanning?  
Standaardiseren van het adviesorgaan? – format voor adviezen opmaken (voor/tegen + 
argumenten) 🡪 momenteel het gevoel dat er te weinig potentieel van de groep wordt gebruikt 
naar adviezen en dergelijke toe  
Kan ook over “kleine” dingen gaan: bijvoorbeeld de ballonloop kritisch te bekijken  
Staan we momenteel te ver van de verenigingen?  

🡺 Volgende sportraadvergadering: themavergadering toekomst Sportraad 
 
08. Mail Auti-voetbalclub U-Nited VZW (Beveren) 
Kansenpas kan niet gebruikt worden door Sint-Niklase jongeren die op grondgebied Beveren 
sporten. 🡪 Antwoord van Jan Tuy (wordt doorgestuurd door Tom) 

🡺 Is dit iets voor de sportraad, gaat meer over beleid rond de kansenpas. Is voor 
dienst Welzijn 

🡺 Sportraad acht zich niet bevoegd in deze, maar verneemt met vreugde dat er een 
oplossing in de maak is. 

 
09. Kampioenenfile 
Nieuwe aanvullingen te doen  
Lijst laureaten voorgaande jaren: Peter vraagt lijst op bij Naomi 

 
10. Varia en rondvraag 

- Evaluatie sportzomer 
- Sportkampen: zeer veel met externe partners moeten gebruiken, grote hap uit 

budget – externe partners = hogere prijzen = minder deelnemers – externe 
partners te evalueren – minder klachten en gekwetsten dan voorgaande jaren. 
Bezetting in deelgemeenten OK, Witte Molen herbekijken. 

-  



 

- Permanentie Sportdienst 
- Op sommige momenten zeer moeilijk te bereiken 
- Minder mensen, administratieve mensen worden ingeschakeld op het terrein 

waardoor niet telefonisch bereikbaar  
- Thuiswerkende collega’s: soms niet bereikbaar 
- 3750 schakelt niet door 🡪 Tom vraagt na bij ICT 

- Inplannen nieuwe vergadering Kampioenenhappening 
- 27/09 om 18u30 – HQ gaming club  

- ‘Zomer’activiteit sportraad.  Zal winter activitait worden. 
 

- Evenementen organiseren: mooi voorbeeld bij blauw – wit Temse; ook op de dienst 
evenementen komt hier vaak vraag naar hoe en hoe er veel volk naar het evenement 
lokken. Info avonden te voorzien  

- Erkenning sportclubs: VK Rodeo (WALIVO club) – Isabelle kijkt na of antwoord gestuurd 
werd. Erkennig volgt uit lidmaatschap Walivo .Dus : college doet erkenning – nadien 
wordt sportraad in kennis gesteld. 

- Ploeg uit Gent die komt trainen op voetbalveld op Witte Molen? – op dinsdag en 
donderdag trainen? Wim kijkt na. (Update : betreft ploeg uit Sint-Niklaas die (voorlopig) 
in Gentse competitie speelt. 

- Subsidievergadering: 17/10 om 18u30 – Klavers (Isabelle checkt beschikbaar) 
 
11. De voorzitter sluit de vergadering 
 
 
Maxine Vandorpe                                                                         Peter Van Lijsebetten 
Secretaris                                                                                     Voorzitter 


